
 
 
 
Sak 13/24 – Styrehonorar 
 
Grunnet ulik arbeidsmengde mellom styremedlemmene, har styret diskutert om man kan 
finne en annen enn dagens honorarmodell.  
 
Da alle styremedlemmer deltar aktivt i styrearbeidet, har styret diskutert om man kan finne 
en annen enn dagens honorarmodell der styreleder får fast honorar og de andre pr. 
oppmøte. For eksempel at alle får honorar pr. oppmøte, men at vi har noen honorarpenger 
som fordeles ut i fra utførte arbeidsoppgaver. 
 
Sentralstyret har også diskutert honorar til lokallagsledere som deltar på Lederforum 
(storgruppemøtene).  
 
Sentralstyret ønsker en demokratisk prosess på dette, og vil gå gjennom ulike forslag, og 
sammen med Landsmøtet finne en løsning og modell som passer dagens behov og budsjett. 
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